

CONFERENCE INTERNATIONALE DE LA SANTECOMMISSION IV (RELATIONS)Arrangements intérimaires

(Doc. E/H/REL/W 19)

Proposition d'Amendement au paragr. 2 proposé par la France

Une liste des pays appelés à désigner des représentants au Bureau Intérimaire sera présentée, à titre indicatif, aux suffrages de la Conférence.

Cette liste sera établie par une sous-commission comprenant:

- a) soit le Président et le Vice-Président de la Conférence;
- b) soit sous la présidence du Président de la Conférence, des représentants de six états situés dans les différentes régions du monde, à raison de 2 pour le continent américain, 2 pour l'Europe, 1 pour l'Asie, 1 pour l'Afrique.

La Conférence sera invitée à choisir l'une ou l'autre de ces deux formules.

COMMITTEE IV (RELATIONS)

INTERIM ARRANGEMENTS (DOC. E/H/REL/W 19)

Amendment to Paragraph 2 Proposed by the
Delegation of France

A list of the countries to be invited to designate persons to serve on the Interim Commission shall be presented to the Conference for its consideration. This list shall be drawn up by a sub-committee consisting:

- a) either of the Chairman and Vice-Chairman of the Conference,
- b) or, under the chairmanship of the Chairman of the Conference, of the representatives of six states situated in different geographical regions as follows:

two for the American Continent,
two for Europe,
one for Asia, and
one for Africa.

RECEIVED

JUL 19 1946

UNITED NATIONS

The Conference may decide which of the foregoing procedures shall be used.